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PROTOKÓŁ  NR XXVII/20 

Z  XXVII SESJI  RADY  POWIATU  W  KOSZALINIE 

z dnia 29 października 2020 r.  

 

1. Otwarcie obrad.  

 

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Koszalinie ul. Racławicka 13, w sali 

konferencyjnej nr 409 o godzinie 13.00 Przewodniczący Rady Zbigniew 

Tomasz Grabarek otworzył sesję słowami: „Otwieram obrady XXVII sesji 

Rady Powiatu w Koszalinie”. Ww. dodał, że sesja odbywa się 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, czyli w tzw. 

zdalnym trybie obradowania.  

 

2. Stwierdzenie kworum.  

 

W celu ustalenia kworum Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz 

Grabarek odczytał w kolejności alfabetycznej listę obecności a każdego  

z  radnych poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez wskazanie 

swojego nazwiska i dodanie „obecny/obecna”.   

Następnie Ww. stwierdził, że w obradach uczestniczy 17 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 radnych stanowi  

kworum i oznacza, że Rada posiada zdolność do podejmowania 

prawomocnych uchwał w sprawach objętych porządkiem obrad.    

Nieobecni to: Radny Kamil Sebastian Jesionowski oraz Radna Halina 

Zofia Sztreja. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  



Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że na 

sesji obecny jest  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan 

Jarosław Topa, którego poprosił o przedstawienie stanu 

epidemiologicznego na terenie Powiatu Koszalińskiego.  

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan Jarosław Topa 

poinformował, że: 

1) dzisiaj w Polsce odnotowano rekordową liczbę zakażeń. Kolejny 

dzień w naszym województwie odnotowano powyżej 500 

przypadków; 

2) pod względem zachorowań województwo zachodniopomorskie 

znajduje się na czwartym miejscu od końca, co oznacza, że w 

porównaniu do pozostałych województw w kraju u nas jest dość 

spokojnie. Nie należy jednak niczego bagatelizować;  

3) na terenie Powiatu Koszalińskiego sytuacja jest dynamiczna,  

a źródłem zakażeń są już wszystkie grupy zawodowe. Wirus stał się 

naprawdę bardzo zakaźny i należy zadbać o to, by wspólnie pomóc 

sobie w walce z nim, tj. urzędnicy państwowi, samorządowi oraz 

obywatele; 

4) aktywnych przypadków w powiecie koszalińskim, tj. które mają 

wynik dodatni, jest 228. Poza tym 4 osoby są hospitalizowane, 

natomiast 313 osób jest w kwarantannie.  

Ww. zaapelował do radnych, by uczulali mieszkańców Powiatu, na to, by 

byli przezorni i ostrożni oraz dbali nie tylko o siebie, ale i o innych.  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz podziękował 

Inspektorowi Panu Jarosławowi Tołpie za wszystkie działania prowadzone 

na rzecz domów pomocy społecznej Powiatu, które borykają się z dużymi 

problemami. Starosta dodał, że w jego ocenie sytuacja epidemiologiczna  



tak szybko się nie zakończy.  Akcja Powiatu w zakresie przeprowadzania 

badań i testów prowadzona jest dobrze, ale w dłuższej perspektywie 

będzie trudno zapanować nad panującą epidemią, zwłaszcza, że nabiera 

ona tempa. Starosta Koszaliński dodał również, że w placówkach Powiat 

ma pod opieką prawie 700 mieszkańców, gdzie pracuje ok. 500 osób  

i obawia się o to, czy uda się sprostać nałożonym wymaganiom. Starosta 

zwrócił się z prośbą do Inspektora Pana Jarosława Tołpy, by pomógł 

Powiatowi zabezpieczyć mieszkańców w tym trudnym czasie.   

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan Jarosław Topa zapewnił, 

że Państwowa Inspekcja Sanitarna dba wszystkimi zasobami kadrowymi 

nie tylko o bezpieczeństwo mieszkańców domów pomocy społecznej  

i pracowników, ale wszystkich mieszkańców Powiatu Koszalińskiego. 

Dodał też, że w walce z epidemią liczy na współpracę zarówno  

z urzędnikami, jak i radnymi.  

Radny Zenon Dropko zwrócił się z zapytaniem, czy dane, które zostały 

podane dotyczą tylko powiatu ziemskiego czy obejmują również powiat 

grodzki? 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan Jarosław Topa wyjaśnił, 

że dane dotyczą tylko Powiatu Koszalińskiego.     

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski podziękował całemu zespołowi 

Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Koszalinie za pełną 

poświęcenia i zaangażowania pracę a następnie poprosił o informację 

jaka jest skala zagrożenia epidemiologicznego w Domu Pomocy 

Społecznej w Cetuniu?      

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan Jarosław Topa stwierdził, 

że: „Szanowni Państwo ja mam dane, jeśli chodzi o poszczególne domy 



pomocy społecznej. Tylko powiem tak (…) poziom przesyłania  

i aktualizacji tych danych nie tylko zależy od nas. Bo to jest tak, ktoś na 

przykład poczuje się źle, będzie teleporada, bo lekarz zdecyduje kogoś na 

wymaz skierować. Później czekamy na wyniki badań. Wszystko to się 

wydłuża, z racji tego, że epidemia jest większa teraz, niż jeszcze to było 

miesiąc temu. Wystarczy spojrzeć na przypadki nowych zachorowań, 

codziennie je śledzić. Jeśli chcecie Państwo wiedzieć, w którą stronę 

idziemy, to raczej należy się sugerować tym co jest we wtorek, środę, 

czwartek, a nie tym co jest w weekend albo poniedziałek. No z racji tego, 

(…), my w Inspekcji pracujemy bardzo długo. Ale też wszyscy, jako ludzie, 

mamy pewną wytrzymałość. (…). Jeśli chodzi o dane w Cetuniu, to są 

dane jakie teraz mam. Czy to będzie aktualne za godzinę czy za dwie, to 

trudno mi powiedzieć. Przeprowadzono wymaz u 51 osób, z czego  

25 wyników pozytywnych. Na kwarantannie jest ok. 100 osób wraz  

z rodzinami.  (…). Zachęcam Państwa, by zapoznać się z najnowszym 

rozporządzeniem. Od soboty są trochę inne przepisy. (…).  

Ww. poinformował, że: „Kwarantanna i izolacja to dwie różne rzeczy. Na 

kwarantannie może przebywać osoba, która miała kontakt z osobą 

dodatnią, czyli chorą. A w izolacji jest osoba, która jest chora. A nadzór 

epidemiologiczny obejmuje osoby z dalszego kontaktu, z którymi my się 

kontaktujemy. By uzyskać od tych osób pewne dane, to my 

przeprowadzamy tak zwany wywiad epidemiologiczny. On jest naprawdę 

czasochłonny, bo niektóre osoby nie chcą nam pewnych informacji 

udzielać, nie odbierają też telefonu. (…).”. 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz w uzupełnieniu 

wypowiedzi Inspektora Sanitarnego o stanie epidemii  w Domu Pomocy 

Społecznej w Cetuniu poinformował, że stan obecny to: 

1) 25 pracowników na kwarantannie; 



2) 19 osób uzyskało wynik dodatni; 

3) 9 osób znajduje się w izolacji domowej; 

4) 8 osób przebywa na zwolnieniu lekarskim; 

5) 5 mieszkańców uzyskało wynik  dodatni. 

Starosta dodał, że Dyrektor placówki ma coraz większy problem  

z zapewnieniem opieki mieszkańcom, ale prowadzone są działania, które 

mają zapobiec całkowitemu unieruchomieniu Domu Pomocy Społecznej.   

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pan Jarosław Topa stwierdził, 

że: „My na bieżąco analizujemy całą sytuację. (…). Jest jedna komórka, 

która zajmuje się tylko domami pomocy społecznej. (…). Na bieżąco w tej 

sprawie spływają do mnie informacje.” Ww. zwrócił się z prośbą 

o wsparcie pracowników Sanepidu w pracach typowo administracyjnych, 

oczywiście po wcześniejszych uzgodnieniach.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek podziękował  

Inspektorowi Sanitarnemu Panu Jarosławowi Topa za udział w sesji.  

Przewodniczący Rady na ręce Ww. złożył również podziękowania 

wszystkim pracownikom Sanepidu, którzy w tak trudnych warunkach,  

z pełnym zaangażowaniem i poświęceniem wykonują swoje obowiązki.   

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu w Koszalinie 

obraduje w składzie 18 radnych, albowiem dołączył dotychczas nieobecny 

Radny Kamil Sebastian Jesionowski.   

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag ani propozycji zmian do 

porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.   



2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

z dnia 24 września 2020 r.    

5. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XXVI sesji. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020 w powiecie koszalińskim. 

8. Informacja o działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Szczecinie – wyniki kontroli podmiotów 

korzystających ze środowiska w powiecie koszalińskim 

przeprowadzonych przez WIOŚ w Szczecinie w roku 2019.  

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu na temat składanych 

oświadczeń majątkowych przez radnych. 

10. Informacja Starosty Koszalińskiego na temat składanych 

oświadczeń majątkowych przez członków zarządu  powiatu, 

sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Koszalińskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2021”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na 

lata 2020 – 2028. 

15. Zapytania i interpelacje radnych. 

16. Sprawy organizacyjne. 

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

z dnia 24 września 2020 r.   

 

Protokół Nr XXVI/20 z XXVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

24 września 2020 r. został przyjęty bez uwag. 

W głosowaniu udział wzięło 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

  

5. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję Rada otrzymała sprawozdanie Starosty z działania 



Zarządu w okresie między sesjami. Następnie zwrócił się do radnych  

z zapytaniem, czy są uwagi lub pytania do sprawozdania?  

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski: „Chodzi o zarząd z dnia  

9 października. Dziękuję za to, że Zarząd wyraził zgodę na budowę 

chodnika na ul. Kolejowej w Polanowie.  Pytanie dotyczy w jakiej formule  

ma on być budowany? Z tego co wiemy od 1 stycznia 2021 r. wszystkie 

drogi na terenie gminy, bo taka była też uchwała, na terenie miasta  

w Polanowie, przechodzą pod zarząd gminy. (…). Drugie pytanie, które  

z tym bardzo się wiąże. Gmina Mielno i Gmina Polanów (…) nie akceptuje 

propozycji podpisania porozumienia w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi, czyli utrzymania czystości, pielęgnacji itd. Z czego to 

wynika? Proszę uzasadnić, może tu tę naszą wiedzę poszerzyć. Być może 

to wynika z tego, że prawie wszystkie drogi w Mielnie i w Polanowie zostały 

przekazane do Gminy, a Gmina się na to nie godzi. Ale to proszę  

o wyjaśnienie.”.  

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że: 

„Co do chodnika na ul. Kolejowej to oczywiście były nasze uzgodnienia  

z Panem Burmistrzem w tej sprawie.  (…). Pan Burmistrz planuje 

ewentualne wykonanie tej drogi, ale w późniejszym terminie w roku 2021 

lub 2022, zgodnie ze swoją deklaracją. Natomiast decyzja Zarządu jest 

taka, że podtrzymujemy możliwość dofinansowania, już wtedy drogi  

i chodnika, należącego jako mienie Gminy Polanów i w ramach naszego 

budżetu, w formie dotacji. Nasze zobowiązania zostaną zrealizowane.  

I teraz wszystko jest w ręku Pana Burmistrza, w którym roku będzie chciał 

robić ul. Kolejową. Tym bardziej, że zamierza ją robić łącznie  

z nawierzchnią. A więc podtrzymujemy to i jako Powiat nie wycofujemy się 

z tego co zostało między nami uzgodnione. Co do spraw związanych  



z chodnikami (…). Jak co roku taka dyskusja między nami zawsze jest 

otwarta.  Również współpraca z gminami, jak do tej pory, jest właściwa. 

(…). W tej chwili jeśli chodzi o nasze uzgodnienia, to na dzisiaj są 4 gminy, 

które z nami takie porozumienie podpisują. (…). Natomiast nie ma już tej 

deklaracji z Mielna, a z Polanowa jest informacja, że Pan Burmistrz nie 

przyjmuje naszej propozycji, bo według dokładnie Pana Kuleszy, powinno 

to kosztować więcej. Natomiast (…) nie ma zmiany ceny i negocjacji 

pomiędzy gminami. Ustalona jest nasza cena. Nastąpił wzrost o ponad 

6% w stosunku do roku poprzedniego. Te same relacje są  

z wszystkimi gminami. (…).”. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie przyjęła sprawozdanie Starosty  

z działania Zarządu w okresie między sesjami, stanowiące załącznik nr 3 

do protokołu.   

 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady 

powierzonych do wykonania Zarządowi z XXVI sesji. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi  

z XXVI sesji, stanowiące załącznik nr 4 do protokołu.   

    

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020 w powiecie koszalińskim. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach radni otrzymali  

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020 w powiecie koszalińskim. Ww. dodał, że pozytywną opinię  

w przedmiotowej sprawie wydała Komisja ds. Społecznych. 



Radny Dariusz Mirosław Kalinowski pogratulował realizacji ww. zadań.  

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020 w powiecie koszalińskim, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

8. Informacja o działalności kontrolnej Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Szczecinie – wyniki 

kontroli podmiotów korzystających ze środowiska w powiecie 

koszalińskim przeprowadzonych przez WIOŚ w Szczecinie  

w roku 2019. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Szczecinie Delegatura w Koszalinie na podstawie art. 8a 

ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 1991 r. o Inspekcji Ochrony Środowiska  

przedłożył radzie powiatu, informację o wynikach kontroli obiektów  

o podstawowym znaczeniu dla województwa. Ww. informację 

przekazałem Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa. Komisja nie 

wniosła w tej sprawie żadnych uwag i ją przyjęła.   

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła ww. informację, która 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu na temat składanych 

oświadczeń majątkowych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na podstawie art. 25c ust. 12 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym dokonał 

analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu 

w Koszalinie. Ww. dodał, że osoby zobligowane do złożenia oświadczeń 



majątkowych złożyły je w ustawowym terminie. W trakcie analizy 

oświadczeń majątkowych nie stwierdził nieprawidłowości.  

 

10. Informacja Starosty Koszalińskiego na temat składanych 

oświadczeń majątkowych przez członków zarządu  powiatu, 

sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty 

 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę o przedstawienie radnym 

informacji na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby 

zobowiązane do ich złożenia. 

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że: 

1) jedna osoba zobowiązana do złożenia oświadczenia majątkowego 

złożyła je po ustawowym terminie, tj. w dniu 3 czerwca 2020 r.      

2) w trakcie analizy oświadczeń majątkowych stwierdził dwie 

nieprawidłowości   polegające na: 

- nie załączeniu do oświadczenia deklaracji PIT; 

- złożeniu oświadczenia na niewłaściwym druku, tj. na druku dla 

pracowników gmin. 

  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Koszalińskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2021” 

 



Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że   

Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa wydała pozytywną opinię 

do projektu ww. uchwały.    

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do przedłożonego projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 18. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę   

Nr XXVII/203/20 z dnia 29 października  2020 r. w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Powiatu Koszalińskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021”. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że   

Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju i Rolnictwa wydała pozytywną opinię 

do projektu ww. uchwały.    

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały.  

 



Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 18. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XXVII/204/20 z dnia  

29 października 2020 r. zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 

Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie. Ww. uchwała wraz  

z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 

2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja ds. Budżetu wydała 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2020 r.  

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski stwierdził, że w pkt „b” uzasadnienia  

do projektu uchwały zapisano, że przesunięto środki pozyskane  

z Państwowego Funduszu Inwestycji zgodnie z interpretacją Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Ww. poprosił o wyjaśnienie co było niezgodne, że 

należało dokonać zmiany.  

 

Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska wyjaśniła, że gdy Powiat otrzymał 

środki, to zwróciła się z zapytaniem do Urzędu Wojewódzkiego na jaką 



klasyfikację po stronie dochodów je przyjąć. Środki zakwalifikowano  

w sposób wskazany przez Urząd. Obecnie Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Szczecinie zajęła stanowisko i wskazała jaka to powinna 

być kwalifikacja. Stąd też należy przenieść środki z jednego paragrafu na 

drugi. Ww. dodała, że środki są i w dalszym ciągu są przeznaczone na tę 

inwestycję.         

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.   

W głosowaniu udział wzięło 18. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XXVII/205/20  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. Ww. uchwała wraz  

z wynikiem głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Koszalińskiego na lata 2020 – 2028 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

Komisja ds. Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu ww. uchwały.  

  



Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu przedmiotowej 

uchwały. Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.       

W głosowaniu udział wzięło 18. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 18 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr XXVII/206/20 z dnia  

29 października 2020 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 

2020 – 2028.  Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

 

15. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych 

chciałby wnieść interpelację lub zapytanie.   

Radna Irena Teresa Oleksy nawiązała do zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Wyszebórz – Policko”, które 

było zaplanowane na lata 2020 – 2021, a we wrześniu decyzją Rady 

Powiatu realizacja inwestycji została przełożona na rok 2022. Ww. 

poprosiła o informację: 

1) czy projekt przebudowy tej drogi jest już gotowy i jest już pozwolenie 

na budowę; 

2) co spowodowało, że realizacja tej inwestycji musiała zostać 

przesunięta na 2022 r.? 



 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz wyjaśnił, że: 

1) to zadanie jest dalej wpisane w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Sytuacja taka powstała, albowiem za każdym razem, jeżeli chodzi  

o możliwość finansowania tak szerokiego zakresu inwestycyjnego, 

szczególnie dróg, konieczne było znalezienie dofinansowania przede 

wszystkim z budżetu Wojewody z Funduszu Dróg Samorządowych;   

2) wskutek decyzji administracji rządowej uległy zmianie zasady 

dofinansowania dróg. Przedtem można było ubiegać się  

o dofinansowanie na realizację dwóch inwestycji drogowych. W chwili 

obecnej możliwe jest uzyskanie dofinasowania tylko na jedno 

zadanie inwestycyjne.  

3) w priorytecie są ustawione poszczególne zadania, więc droga ta nie 

wypada, ale niestety jej realizacja musi zostać przełożona na rok 

następny.  

4) drogi, które miały być wykonane w 2020 r. i były zaplanowane  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej musiały zostać przełożone  

o jeden rok. Ta zasada dotyczy również drogi Wyszebórz – Policko. 

Nikt nie zamyka tematu tej inwestycji. Decyzje są podjęte.  

W ostatnich uzgodnieniach jest też projekt techniczny.  

5) nic nie stoi na przeszkodzie, by w chwili ogłoszenia naboru na tę 

drogę złożyć wniosek.     

 

Radny Henryk Kuriata podziękował Zarządowi Powiatu za realizację 

wniesionej przez niego interpelacji, tj. postawienie lustra drogowego na 

drodze powiatowej w Strzekęcinie.  

 



16. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

zgodnie z planem pracy Rady kolejna sesja planowana jest na grudzień 

2020 r.  

 

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

Odpowiedzi na zapytanie Radnej Ireny Teresy Oleksy Starosta 

Koszaliński udzielił w punkcie 15 porządku obrad.  

 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Ryszard Jan Sobczyński podziękował Przewodniczącemu Rady 

za zaproszenie na sesję Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego. 

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski zwrócił się z prośbą o przesłanie 

2-3 egzemplarzy Atlasu turystycznego Powiatu Koszalińskiego na 

adres domowy radnych oraz przesłanie po 1-2 egzemplarzy ww. atlasu 

do każdej gminy Powiatu.  

  

19. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zakończył obrady słowami: „Zamykam obrady XXVII sesji Rady Powiatu  



w Koszalinie”. Na tym obrady zakończono. Obrady XXVII sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie zakończono o godz. 13.45.                                                                                                    

                                                                           

                                                                         Przewodniczył: 

                                                                            Przewodniczący Rady 

                                                                       Zbigniew Tomasz Grabarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant:  

Anna Maruszak 

Główny Specjalista 

Biuro Rady i Zarządu Powiatu 

 


